
SAMORDNINGSFÖRBUNDET SÖDRA 
VÄTTERBYGDEN, Förbundsstyrelsen 

Protokoll från sammanträde 
2014-09-19 

1 (4) 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

   

 

 

Plats och tid Kungsporten, fredag 2014-09-19 kl 15.10 – 16.10 

Beslutande Klas Rydell, Försäkringskassan 

Ola Nilsson, Jönköpings kommun 

Jan-Olof Larsson, Mullsjö kommun 

Hans Jarstig, Habo kommun 

Sören Ståhlgren, Vaggeryds kommun  

 

 

  

 

Övriga närvarande Marita Thalin, ersättare Försäkringskassan 

Gunnar Pettersson, ersättare Habo kommun  

Peter Hedfors, förbundschef 

Malin Berglund, assistent 

 

 

 

 

Utses att justera Ola Nilsson Paragrafer         

Justeringens plats och tid Förbundskansliet, Jönköping, 2014-09-29 kl 16.45 

Underskrifter Sekreterare   

  Peter Hedfors       

 Ordförande   
  Klas Rydell       

 Justerande   
 Ola Nilsson       

ANSLAG/BEVIS 
 Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag 

Organ Samordningsförbundet Södra Vätterbygden  

Datum för sammanträdet 2014-09-19 
 

 

Datum för anslags uppsättande 2014-10-07 Datum för anslags nedtagande 2014-10-29 

Förvaringsplats för protokollet Samordningsförbundets kansli, Tändsticksgränd 23, Jönköping 

Underskrift   
 Peter Hedfors, förbundschef  
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§ 1. Öppnande   

Ordförande hälsade alla välkomna till dagens möte.  

Tidigare under dagen hade styrelsen tillsammans med beredningsgruppen lyssnat till 

avrapportering av de olika projekten som får förbundets stöd och utformat innehållet i 

Verksamhetsplan 2015 med budget 2015-2017. Arbetsdagen började kl 08.30. 

 

§ 2. Val av justerare 

Styrelsen beslutade välja Ola Nilsson till justerare. Tid för justering fastställdes. 

 

§ 3. Fastställande av dagordning 

Styrelsen beslutade godkänna dagordningen efter tillägg av en punkt 7: fortsatta medel 

till 200 i praktiken. 

 

§ 4. Ansökningar om medel till FIA mé knuff 

Två ansökningar om medel till FIA mé knuff har kommit från Landstinget. Den ena gäller 

kompletterande bidrag för 2014, den andra en förlängning och förstärkning av verksamheten 

januari-augusti 2015. Ansökningarna diskuterades. Beredningsgruppen stöder ansökan om 

fortsatta medel och AU föreslår att ansökningarna beviljas. 

 

Styrelsen beslutade 

att bevilja FIA mé knuff max 20.000kr ytterligare för 2014 

att bevilja max 494.600kr för 2015 

att uppdra åt förbundschef att förhandla och underteckna ett uppdragsavtal med 

projektägaren 

att ge förbundschef mandat att utanordna medel inom de beslutade ramarna. 

 

§ 5. Ansökan om medel till Enter 2015-2017  
Ansökan om medel till Enter för perioden 2015-2017 diskuterades. Beredningsgruppen 

stödjer ansökan och AU föreslår att ansökan beviljas. 

 

Eftersom beslut tas år för år om huvudmännens bidrag till förbundet så bedömer styrelsen att 

man nu bara kan ta beslut för 2015. Samtidigt ställer man sig positiv till ansökan i sin helhet 

och uttalar en intention att bevilja fortsatta medel för 2016-2017 under förutsättning att 

förbundet har tillräckliga medel och projektägaren bekräftar att nuvarande ansökan stämmer 

med behovet framåt. Frågan om medel för 2016 prövas formellt om ett år. 

 

Ett resonemang fördes angående utökningen med 50% tjänst på Arbetsförmedlingen. Det är 

angeläget att utökningen genomförs. Samtidigt har styrelsen fått intrycket att den tjänsten 

ska utföra Arbetsförmedlingens ordinarie handläggaruppdrag för Enters deltagare. Därför 

finns anledning att förbundschef förhandlar med Arbetsförmedlingens chef om en lämplig 

fördelning av kostnadsansvaret för denna utökning. Beslutet om finansiering idag gäller vad 

förbundet maximalt avsätter för Enter under 2015. 

 

Styrelsen beslutade  

att ställa sig positiv till ansökan som helhet och bevilja Enter max 2.327.000kr för 2015 

att uppdra år förbundschef att förhandla med Arbetsförmedlingen om hur stor del av den 

förstärkning med 50% administratör som föreslås i ansökan som AF kan bekosta 

att uppdra åt förbundschef att förhandla och underteckna ett uppdragsavtal med 

projektägaren 

att ge förbundschef mandat att utanordna medel inom de beslutade ramarna. 
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§ 6. Medel till Grön rehabilitering 
Begäran om beslut om medel för 2015 till Grön rehabilitering diskuterades. Styrelsen tog 

beslut om medel för 2014 vid sitt möte 140113 och skulle återkomma om medel för 2015 

efter avstämning nu i augusti. Sedan dess har en utvärdering kommit med kritik på flera 

punkter till hur verksamheten bedrivs. Det gjorde att beredningsgruppen 140902 uttalade sig 

positivt om grön rehab men samtidigt ställde fyra frågor som sänts till styrgruppen. AU 

avstod från att lämna förslag till beslut innan styrelsen fått mer information. 

 

Vissa av dessa frågor angående utvecklat arbetssätt mm besvarades muntligt av Kristina 

Ljungdahl och Ola Lundmark tidigare idag. Andra besked måste styrgruppen återkomma 

om.  

Vid eftermiddagens samtal om budget ställdes fråga till de närvarande från 

beredningsgruppen hur man nu såg på ansökan. Dessa konstaterade att det är bra att 

styrgruppen tagit tag i styrningen och att det är viktigt att projekt som får kritik ändå får 

chans att fortsätta utveckla sin verksamhet under projekttiden. Samtidigt är det viktigt att 

styrelsen kan följa utvecklingen. 

 

Styrelsen resonerade om olika alternativ i den uppkomna situationen. Ingen ifrågasätter att 

grön rehabilitering kan ge bra resultat vid vissa former av sjukdom. Ett förslag som 

formulerades var att styrelsen nu beviljar lika mycket för 2015 som Grön rehab fått för 9 

månaders arbete under 2014, 525.000kr istället för 690.000kr. Dessutom får man önskade 

medel till handledning, max 60.000kr. Om det visar sig att mer medel behövs för att fullfölja 

helåret 2015 i avvaktan på att Landstinget hinner pröva om verksamheten ska permanentas 

så får projektägaren återkomma med en kompletterande ansökan. Då har det hunnit bli 

mycket tydligare hur verksamheten utvecklas och den kvantitativa utvärderingen av vilka 

resultat projektet leder till för deltagarna bör ha hunnit presenteras. 

 
Styrelsen beslutade  

Att bevilja del av ansökan för 2015 med maximalt 525.000kr till löpande verksamheten och 

60.000kr till handledning 

att uppdra åt förbundschef att ordna så att återkommande avrapportering sker till styrelsen 

att uppdra åt förbundschef att förhandla och underteckna ett uppdragsavtal med 

projektägaren 

att ge förbundschef mandat att utanordna medel inom de beslutade ramarna. 

 

§ 7. Fortsatta medel till 200 i praktiken     

En ansökan om fortsatta medel till 200 i praktiken 2014-2015 behandlades av styrelsen i 

januari 2014. Då togs beslut om medel för 2014, till kostnader för SE-coach. Efter AUs 

möte har en begäran inkommit om att styrelsen nu också ska bevilja medel för 2015. 

Behovet av denna form av stöd till unga arbetslösa i Vaggeryd är fortfarande stort. 

 

Vid diskussionen om ansökan och begäran om medel 2015 upprepade styrelsen att det är 

lönekostnader, sociala avgifter och max 15% OH-kostnader för SE-coachen som de medel är 

avsedda för som beviljas av förbundet, eftersom dennes insats berör de unga som har 

särskilda behov. 

 

Styrelsen beslutade 

Att bevilja max 325.600kr till projekt ”200 i praktiken” för perioden 201502-201601,  

 

 



SAMORDNINGSFÖRBUNDET SÖDRA 
VÄTTERBYGDEN, Förbundsstyrelsen 

Protokoll från sammanträde 
2014-09-19 

4 (4) 

 

 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

   

 

 

Att uppdra åt ansvarig tjänsteman att förhandla och underteckna ett uppdragsavtal med 

projektägaren i enlighet med beslutet och 

Att ge ansvarig tjänsteman mandat att utanordna medel inom de beslutade kostnadsramarna. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Styrelsen påmindes om att nästa möte är telefonsammanträdet 141003 om Verksamhetsplan 

2015. 

 

§ 9. Avslutande      

Ordförande önskade alla en god helg och förklarade mötet avslutat. 


